
   
 

hemsida  https://vaxjoortensfaltrittklubb.se 

 

Växjöortens Fältrittklubb           vaxjoortensfaltrittklubb 

 

Page 1 of 5 
 

Styrelsemöte Växjöortens Fältrittklubb 21 september 2023,  
Bergunda Södregård 
 

Närvarande ledamöter: 

Tobias Jönberg, mötesordförande 

Fredrika Hallberg Ehrner 

Lars Nilsson 
Andreas Ejderland 
Elin Gunnarsson 
Karin Klevegård 
 
Frånvarande ledamöter: 
Fredrik Sager 
Roland Östberg 
Rebecka Erner, BUS 
 
Övriga närvarande: 
Peter Wibrån, klubbchef (del av möte) 
Johanna Fridolf, ridskoleansvarig 
 
 
9:1 Mötet öppnas 
 Mötesordförande öppnar mötet kl 18.05. 
 
9:2 Val av justerare för mötet 
 Styrelsen beslutar 
 att välja Lars Nilsson och Karin Klevegård till justeringspersoner. 
 
9:3 Godkännande av dagordning 
 Styrelsen beslutar 
 att godkänna dagordningen. 
 
9:4 Föregående mötesprotokoll 
 Bilaga föreligger 
  

Roland har via mejl förmedlat följande synpunkter på föregående mötesprotokoll: 
”Från näst sista mötet 20230723 finns det under punkten 7:10 en punktsats som säger 
att Elin skall maila ut var ett dokument som handlar om etik och kommunikation, och 
som skall finnas på Riksidrottsförbundets hemsida. 
Det dokument som mailats ut ( 11 sidor ) från RF:s sida heter: RF:s kod för demokratisk 
styrning av idrottsförbund och föreningar. 
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Dokumentet beskriver varken etik eller kommunikation, vilket undertecknad påpekade 
på senaste mötet. 
Jag talade också om att jag ville ha mitt påstående om avsaknaden av detta, till 
mötesprotokollet. 
Det är detta påstående som utelämnats under punkten 8:12, och som jag anser skall 
läggas till, för att få diskussionen relevant.” 

 
 Styrelsen beslutar 
 att lägga informationen till handlingarna med ovanstående tillägg. 
 
9:5 Rapport från ungdomssektionen BUS 
 Bilaga föreligger 
 Inget att kommentera. 
 
9:6 Ekonomisk rapport 
 Bilaga föreligger 
  
 Lars rapporterar att ekonomin är något ansträngd för tillfället. Prognosen för 

verksamhetsåret är att vi kommer att gå plus minus noll. Bidragen är periodiserade i 
bokföringen, men inte kostnaderna, vilket gör att resultatet på papperet inte 
överensstämmer helt med verkligheten. 

  
 Vi har intäkter på gång från den nya verksamheten på Teleborg. 
 
 Diskussion om det är gynnsamt för oss att ha månadsbudget eller inte. Lars och 

Johanna tittar på en budget inför höstmötet. Johanna påpekar att det är viktigt att 
hålla koll på nyckeltalen för ridskolan så att verksamheten bär sig. 

 
 Lars föreslår att öka vår checkkredit från 300’ till 600’ om banken godkänner det. 
 
 Styrelsen beslutar 
 att godkänna Lars förslag om utökad checkkredit. 
 
9:7 Inkomna skrivelser 
 Inga inkomna skrivelser. 
 
9:8 Bidragsansökan 
 Diskussion om bidragsansökan förs under 9:9, klubbchefens rapport. 
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9:9 Rapporter från 

- Klubbchefen 

 Bilaga föreligger 

Peter har tackat ja till en ny tjänst och börjar den 23 oktober. Sista dagen på VFK blir 

den 21 oktober. 

Diskussion om vilka bidrag som föreningen kan söka. Peter lämnar över till Johanna 

vilka bidrag som han har sökt så att en lista/årshjul kan upprättas och risken för att vi 

missar att söka något minskar. Den som har tips på sådant som vi kan söka skickar det 

till Johanna. 

Arvsfonden kan vara ett alternativ att söka från om det gäller tillgänglighet/ridning för 

personer med funktionsnedsättningar etc. 

- Verksamheten 

 Bilaga föreligger 

 Johanna rapporterar att två hästar är sålda. 

 Rooibos är inbokad på besiktning. 

Det finns ett samarbete med Linnéuniversitetet, studenter som läser till idrottslärare 

har varit här och ridit. 

Privatlektioner har hållits, Sara C har genomfört en stallvärdsdag. 

Lektionsschemat för våren diskuteras i personalgruppen. 

Foder- och ströpriset har gått upp, hästarna går ute så länge som det är möjligt. 

Personalmötena kommer framöver att vara varannan gång på Teleborg och varannan i 

Bergunda. 

Johanna kommer att vara anställd av Realgymnasiet på deltid året ut. Avtalet med 

gymnasiet är under omförhandling. Diskussion om att föreningen i framtiden skulle 

vilja ha inflytande gällande vilken personal som anställs för gymnasiet, i och med att 

de använder sig av våra hästar i undervisningen. 

- Byggsektionen 

 Bilaga föreligger 

 Inget att diskutera. 

- Arenasektionen 

 Bilaga föreligger 

 Plintar kommer att monteras i vecka 43. 

Färdigställandet av värmedelen i nya ridhuset är tillfälligt pausad, till förmån för 

byggandet av ytterligare ett ridhus. 

Vi kommer själva att få sätta upp belysning vid övergång av vägen mellan nuvarande 

och nya anläggningen. Diskussion om hur vi kan göra det säkert att passera vägen för 

ridskolan. 
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- Tävlingssektionen 

 Bilaga föreligger 

 Pay and jump är på gång. 

Ekonomin för Karl Oskar ser lite sämre ut än tidigare år. Mycket priser köptes in, 

rosetterna var tvungna att beställas innan vi visste antalet starter. Framöver bör det 

göras en tävlingsbudget. Sponsorintäkter har eventuellt bokförts på fel konto. Hela 

intäktsbilden finns inte med på Karl Oskar-kontona. 

Överblivna Karl Oskar-rosetter kan finnas till försäljning på pay and jump. 

Diskussion om att det är bra att ridskolan och tävlingssektionen får ett ökat samarbete 

för att få fler funktionärer. 

 

9:10 Övriga frågor 

Elin skapar ett delat dokument för ansvarsuppgifter i styrelsen. 

Elin har varit i kontakt med Janina Forslund på RF-SISU gällande en ny strategidag, 

efter önskemål från personalen. Av föreslagna datum önskar styrelsen den 11 februari, 

men helst slutet av mars 2024. Önskemål om att det inte blir en allt för späckad dag. 

Dagen ska vara för personal, styrelse, sektioner och valberedning. 

Elin tar kontakt med ungdomssektionen för att utveckla samarbetet mellan 

ungdomarna och huvudstyrelsen. 

Johanna föreslår en flik på hemsidan där nyheter kan samlas eftersom allt inte kan 

ligga på startsidan. Freddie fixar ett nyhetsarkiv och ser över menyn på hemsidan. 

Johanna uppdaterar ridskolans information. 

Evelina Hagehed är ansvarig för att uppdatera ridskolans del på Instagram. Diskussion 

om för- och nackdelar med att starta ett eget Instagramkonto för Teleborg. Freddie 

med flera ska delta i en utbildningsdag om sociala medier i november. Ridskolans 

Youtube-övningar ska länkas från vår Instagram. 

Lars och Andreas berättar om planerna för jubileumsfesten. Målet för är att fylla alla 

ridhusen med aktiviteter under dagen. Johanna kontaktar Agria för att se om vi kan få 

hit någon av deras profiler. Föreslagen budget är på 200’, men sponsring kan 

delfinansiera detta. Invigning på anläggningen på dagen och fest på Stadshotellet på 

kvällen. Medlemmar ska välkomnas liksom våra sponsorer och tidigare medlemmar. 

Det finns plan på att ta in en konferencierer till kvällens fest. Save the date ska gå ut 

snarast och inbjudan bör komma ut inom en månad. Vi ska försöka hitta foton och 

tidningsurklipp som beskriver föreningens historia samt göra en tidslinje över viktiga 

händelser. 
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Freddie lägger ut en blänkare om höstmötet på hemsidan. 

Johanna tittar på en översyn av uppstallningsavtalen. Freddie föreslår digitala avtal. 

Styrelsen tittar på dokumentet Uppförandekod/Trygg och Säker förening inför nästa 

möte för att se vad som behöver revideras. Dokumentet finns på vår hemsida. 

9:11 Mötet avslutas 

Mötesordförande stänger mötet kl. 20.59 

 

 

Nästa möte 

Måndag 23/10 kl 19 Bergunda 

 

 

 

Växjö 21 september   Justeras: 

 

…………………………………………………  ………………………………………………………. 
Tobias Jönberg   Lars Nilsson 
Ordförande    
     
 
 
 
……………………………………………   ………………………………………………………. 
Elin Gunnarsson   Karin Klevegård 
Sekreterare     

https://vaxjoortensfaltrittklubb.se/

